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Geachte heer Grapperhaus,

In de procedurevergadering van de vaste commissie voor Justitie en Veiligheid van 12 september 2018 
is gesproken over pakkans en ophelderingspercentages.

De commissie heeft besloten u te verzoeken enkele specifieke vragen te beantwoorden over de 
pakkans en ophelderingspercentages:

1. Hoe worden de begrippen ‘pakkans’ en ‘ophelderingspercentages’ door u gedefinieerd en 
gebruikt?

2. Welke ontwikkelingen zijn er de afgelopen jaren geweest op deze indicatoren?
3. Welke streefwaarden zijn hierbij door het kabinet gehanteerd?
4. In hoeverre geven de ‘pakkans’ en ‘ophelderingspercentages’ inzicht in het succes van de 

opsporing/de prestaties van de strafrechtketen? Welke voor- en nadelen hebben deze 
begrippen?

5. Welke andere indicatoren zijn denkbaar voor het inzichtelijk maken van het succes van de 
opsporing/de prestaties van de strafrechtketen?

6. Welke indicatoren en streefwaarden gaat u hanteren voor de prestaties in de strafrechtketen? 
In hoeverre worden hierbij ook de begrippen ‘pakkans’ en ‘ophelderingspercentages’ gebruikt?

7. In hoeverre bent u voornemens om in de veiligheidsagenda voor na 2018 de begrippen 
‘pakkans’ en ‘ophelderingspercentages’ te hanteren en met welke streefwaarden?

8. Welke streefwaarde voor het verhogen van het ophelderingspercentage, zoals opgenomen in 
het Regeerakkoord, wordt gehanteerd en hoe gaat u deze streefwaarde realiseren?

Bij dezen breng ik u het besluit van de commissie over.

Hoogachtend,

de griffier van de vaste commissie voor Justitie en Veiligheid,

A.E.A.J. Hessing-Puts


